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§ 16
Dansbana på Långholmen och upprustning av området 
kring Reimersholmsbron 
Svar på medborgarförslag
SÖD 2019/936

Beslut 
Stadsdelsnämnden beslutar att förvaltningen med Statens 
fastighetsverk undersöker möjligheten att uppföra en dansbana på 
lämplig plats på Riddarholmen.

Sammanfattning av ärendet 
Södermalms stadsdelsnämnd har fått ett medborgarförslag om att 
anlägga en dansbana under Västerbron på Långholmen samt 
upprusta området kring Reimersholmsbron på Reimersholme.

Stadsdelsförvaltningen uppskattar medborgarförslaget som innebär 
att platsen under Västerbron aktiveras samt att strandremsan strax 
norr om Reimersholmsbron, på Reimersholme, rustas upp.

Beträffande förslaget att anlägga en dansbana under Västerbron, 
finns sedan tidigare ett beslut i stadsdelsnämnden, från den 22 maj 
2014, att medel för anläggandet av en parkouranläggning, i samma 
område som anges i medborgarförslaget, ska sökas från de centrala 
parkinvesteringsmedlen. Därmed är platsen inte möjlig att förse 
med en dansbana. Därutöver är det enligt förvaltningen inte 
lämpligt att placera en dansbana under Västerbron av 
brandsäkerhetsskäl då en sådan anläggning till stora delar utgörs av 
trä.

Stadsdelsförvaltningen anser att förslaget att rusta upp den del av 
strandremsan vid Reimersholmsbron som har erosionsskador är 
positivt och angeläget. Förvaltningen har för avsikt att under nästa 
år, 2020, se över vilka åtgärder som behöver genomföras och 
därefter ta ställning till vidare hantering.

Förslag till beslut
Ordföranden föreslår att nämnden beslutar enligt förslag från 
majoriteten (bilaga) som innebär att förvaltningen med Statens 
fastighetsverk undersöker möjligheten att uppföra en dansbana på 
lämplig plats på Riddarholmen.
 
Socialdemokraterna och Vänsterpartiet ansluter sig till majoritetens 
förslag.
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Beslutsgång
Ordföranden konstaterar att samtliga närvarande partier ställer sig 
bakom majoritetens förslag och finner att nämnden beslutar i 
enlighet med det.
 

Handlingar i ärendet
 SÖD 2019/936-5 Tjänsteutlåtande gällande - Dansbana på 

Långholmen och renovering av området kring 
Reimersholmsbron



Bilaga § 16 – eget förslag (M), (L), (MP), (C), (KD) 
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Ärende 16 

 

Dansbana på Långholmen och upprustning 

av området kring Reimersholmsbron 

 

Christoffer Järkeborn m.fl., M 

Anne-Lie Elfvén, L 

Anna-Klara Müntzing, MP 

       Lars Rottem Krangnes, C 

       Frida Bondesson, KD 

 

 

Förslag till beslut:  

Att förvaltningen med Statens fastighetsverk undersöker möjligheten att uppföra en dansbana på 

lämplig plats på Riddarholmen.  

 

Den dansbana som kom till i stadsdelen efter ett medborgarförslag har blivit en verklig succé. Särskilt 

efter flytten från den första placeringen där en del boende blev störda av ljudet. Alla möjliga sorters 

dans, med livemusik och utan, unga gamla, queerdans, solodans och pardans av olika slag finns nu 

sommartid vid Årstaviken. Både ordnat och spontant.   

Vi välkomnar förslaget om ytterligare en dansbana i stadsdelen, men som förvaltningen pekar på finns 

tyvärr skäl till varför det ej kan genomföras på den platsen.   

En möjlig alternativ plats skulle kunna vara Riddarholmen där vi anser att en dansbana skulle kunna 

vara ett fantastiskt tillskott.  

Vi vill därför att förvaltningen undersöker denna möjlighet med Statens fastighetsverk som ansvarar 

för marken på Riddarholmen. Om det finns andra planer på sikt för platsen skulle dansbanan ändå 

kunna fungera en tid.  
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